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Abstract (en)
With this system, guide rails (3) can be mounted in a lift shaft in a time-saving manner by swinging them into a fastening plate (1) and subsequently
securing them with a wedge (2). The guide rails (3) are connected to one another by means of a push-in part (4) whose rectangular cross-section fits
into an identical, internally profiled rectangular cross-section of the guide rail (3). The push-in part (4) is firmly installed, for example, at the top end
of each guide rail (3), and the next upper guide rail (3) is in each case slipped onto the lower guide rail. The joint (8.1) between the guide rails (3)
with the push-in part (4) cannot collide with the fastening point, because, as viewed in cross-section, the push-in connection is located outside the
fastening mechanism. This means that joints (8.1) and fastening points can be at the same height without being mutually intrusive and that there is a
free choice as regards the local positioning of fastening points and joints. <IMAGE>

Abstract (de)
Mit diesem System können Führungsschienen (3) durch Einschwenken in eine Befestigungsplatte (1) und anschliesendem Sichern mit einem Keil
(2) in einem Liftschacht zeitsparend montiert werden. Die Führungsschienen (3) sind untereinander mittels eines Steckteils (4) verbunden, dessen
rechteckiger Querschnitt in einen gleichen profilinternen rechteckigen Querschnitt der Führungsschiene (3) passt. Das Steckteil (4) ist beispielsweise
am oberen Ende jeder Führungsschiene (3) fest eingebaut, und die nächstobere Führungsschiene (3) wird jeweils auf die untere aufgesteckt. Die
Stossstelle (8.1) zwischen den Führungsschienen (3) mit dem Steckteil (4) kann nicht mit der Befestigungsstelle kollidieren, weil, im Querschnitt
gesehen, sich die Steckverbindung ausserhalb der Befestigungsmechanik befindet. Das bedeutet, dass Stossstellen (8.1) und Befestigungsstellen
auf gleicher Höhe sein können, ohne sich gegenseitig zu stören, und dass man in der Disposition der örtlichen Plazierung von Befestigungsstellen
und Stossstellen frei ist. <IMAGE>
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